
Haarajoen koulun vanhempainyhdistys ry  PÖYTÄKIRJA 
 
 
Aika: 5.10.2021 
Paikka: Werso ja etänä Google meet  
 
Osallistujat:     Virve Saarinen, puheenjohtaja 
  Mira Koskinen, sihteeri  

Salla Tolvanen  
                     Laura Mäntysaari 
  Sanna-Kaisa Sihvola 
 Asta Usvakari  

Kati Pesonen 
Elina Saarinen 
Samu Laitinen 
Hanna Lajunen 

 
 
HALLITUKSEN KOKOUS 1/ 2021-2022 
 

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen 
Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti osanottajat tervetulleiksi. Sovittiin, että Virve 
Saarinen toimii kokouksen puheenjohtajana ja Mira Koskinen sihteerinä. 

 
2. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin ilman muutoksia 

 
3. Todettiin laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous yhdistyksen sääntöjen mukaiseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

4. Rahastonhoitaja 

- Uudelle rahastonhoitajalle Kati Pesoselle myönnettiin vanhempainyhdistyksen 

nimenkirjoitusoikeus. 

- Sanna-Kaisa ilmoittaa PRH:lle uuden rahastonhoitajan, jonka jälkeen tehdään 

muutokset pankkiin.  

- Sanna-Kaisa ilmoittaa myös Virven yhdistyksen tilin pääkäyttäjäksi.  

 

5. Jäsenrekisteri 

- Päätettiin, että jäsenrekisteri tehdään seuraavan jäsenmaksun yhteydessä 

yhdistysavaimen sivuille.  

- Mira luo jäsenrekisterin 

 

6. Vanhempainyhdistyksen viestintä 

- Päätimme, että vanhempainyhdistys ilmoittaa aktiivisemmin tulevista kokouksista, 

tapahtumista, hankinnoista whatsapp-ryhmissä ja facebookissa. 

- Jatkossa käytämme enemmän viestinnässä kuvia. Vanhempainyhdistyksen toimintaa 

pyritään samaan näkyvämmäksi vanhemmille.  

- Päätimme, että Riitta ottaisi koululla kuvat pelipaidoista ja lähettää ne whatsapp:lla 

vanhempainyhdistykselle kuvien jakoa varten.  



 

7. Järvenpään vanhempainverkosto 

- Valittiin Kati Pesonen edustamaan Haarajoen koulun vanhempainyhdistysta 

Järvenpään vanhempainverkostosta 

- Mira lähettää tarvittavat tiedot Katille 

 

8. Todistuskansiot, hymypatsaat ja tsempparikirjat 

- Todituskansioita on 56kpl. Päätettiin, että tänä vuonna jaetaan todistuskansiot 

Haarajoen koulun alueen oppilaille, Oinaskadun koulun alueen 1.luokkalaisille ei jaeta 

todistuskansioita.  

- Todistuskansioita hankitaan keväällä mahdollisesti lisää jos vanhempainyhdistyksen 

rahatilanne sallii sen.  

- Hymypatsaita koululla 1kpl tyttöä ja poikaa. Näitä hankitaan keväällä lisää. 

- Tsempparikirjat on keväisin jaettu jostain rahastosta. Virve selvittää rehtorilta rahaston 

nimen ja kuinka paljon siellä on vielä varoja, tulevia vuosia varten.  

 

9. Koulun terveiset 

- Riitta oli aiemmin viestittänyt koulun terveisiä. 

- Koulun välituntilainaamoon tarvittaisiin uusia välineitä. Oppilaskunta on tehnyt 

tarvittavista välineistä listan, jokaista välinettä tarvittaisiin 14kpl eli jokaiselle luokalle 

oma. Päätimme ostaa 200€ edestä välituntilainaamoon välineitä.  

o Hanna Lajunen kertoi selvittävänsä jos saisimme osan jalkapalloista 

lahjoituksina. Hanna ilmoittaa Miralle näistä seuraavan kahden viikon aikana. 

o Mira käy ostamassa välituntilainaamoon välineitä listan mukaan ja toimittaa ne 

koululle. 

- Oppilaskunnalla on rahat vähissä ja toivoivat avustusta tulevia tapahtumiaan varten. 

Päätettiin antaa vuoden aikana max. 100€ avustusta oppilaskunnalle.  

o Oppilaskunta ilmoittaa vanhempainyhdistykselle kun on tarvetta rahalle ja 

kertoo sen käyttötarkoituksen, jolloin voimme antaa tarvittavan avustuksen.  

- Yhteisöllinen oppilashuoltoryhmä kokoontuu pe 8.10. klo 8 teams:n kautta. Asta 

Usvakari osallistuu vanhempainyhdistyksen edustajana kokoukseen.  

o Keskusteltiin kokouksen aiheista.  

- Koulun valokuvaus on juuri ollut. Tästä tulee tuottoa vanhempainyhdistykselle.  

o Valokuvaus kilpailutetaan keväällä, koska aiempi sopimus päättyy tänä 

lukuvuonna.  

 

10. Diskojen järjestäminen 

- Järjestetään koululla diskoja jos mahdollista korona huomioiden. 

- 1. disko voitaisiin järjestetää loppuvuodesta. Virve selvittää asiaa  

- Sovittiin kevätlukukauden diskopäiviksi 16.2. ja 4.5. Virve varaa näitä varten tilat 

koululta.  

 

11. Muut asiat 

- Sanna-Kaisa antoi aiempina vuosina käytetyn mediaperheet keskustelu materiaalin 

yhdistykselle. 



12. Seuraava kokous 
- Seuraava vanhempainyhdistyksen kokouksen ajankohta päätetään kun saadaan 

koululta tieto, voidaanko koululaisten disko järjestää tämän vuoden puolella. 
Viimeistään seuraava kokous järjestetään tammikuussa 2022 Wersossa ja etänä Google 
Meet:ssä. 

 
 
 
 

 

 

 

 


